

研究報告

楊正釧、郭幸榮·短柱山茶種子的發芽與儲藏性質.....	267
張淑華、陳芬蕙、陳怡蓀、蔡錦瑩、陳媁、黃芷雲、呂汶玲、何政坤·南洋紅豆杉之腫瘤細胞及毛狀根誘導、培養與紫杉烷類生產.....	283
陳美惠、林穎楨·整合協同經營與里山倡議的森林治理—以阿禮與大武部落生態旅遊及資源保育為例.....	299
陳美惠、林穎楨、廖晉翊、李來錫·搭起觀念及實作方法的橋樑：阿禮部落在莫拉克風災後之社會—生態系統管理.....	317
張家偉、盧崑宗·木材用紫外線硬化水性蓖麻油基質聚胺酯塗料之製備和特性.....	333
林裕仁、姚聖潔、潘薇如、林柏亨·宜蘭縣木材加工業木質廢料調查分析暨再利用評估之研究.....	349
作者索引(中、英文).....	361
台灣林業科學第三十二卷總目錄(中、英文).....	365

Research papers

Yang JC, Kuo SR. Germination and Storage Behavior of Seeds of <i>Camellia brevistyla</i> (Hay.) Coh.-Stuart	267
Chang SH, Chen FH, Chen YC, Tsay JY, Chen J, Huang CY, Lu WL, Ho CK. Induction, Culture, and Taxane Production of Crown Galls and Hairy Roots of <i>Taxus sumatrana</i> (Miq) de Laub	283
Chen MH, Lin YJ. Integrating Co-management and the Satoyama Initiative for Forest Governance: Community-Based Ecotourism and Conservation of Adiri and Labuwan	299
Chen MH, Lin YJ, Liao JY, Lee LH. Important Bridges for Implementing Socio-Ecological Management in the Adiri Community of Pingtung, Taiwan after Typhoon Morakot	317
Chang CW, Lu KT. Synthesis and Characterization of Castor Oil-Based UV-Curable Water-Reducible Polyurethane Dispersions for Wood Coatings.....	333
Lin YJ, Yao SJ, Pan WR, Lin PH. An Investigation of Woody Wastes of the Wood Processing Industry in Yilan County and Its Reuse Assessment.....	349
AUTHORS INDEX (in Chinese and English).....	361
CONTENTS OF TAIWAN JOURNAL OF FOREST SCIENCE VOLUME 32 (in Chinese and English).....	365